

Title (en)

METHOD FOR CREATING AND STORING A THEATRICAL DESIGN AND APPARATUS FOR IMPLEMENTING SAME.

Title (de)

VERFAHREN ZUM ERSTELLEN UND ZUR SPEICHERUNG EINES BÜHNENMUSTERS UND MITTEL ZUR DURCHFÜHRUNG DES VERFAHRENS.

Title (fr)

PROCEDE POUR ETABLIR ET MEMORISER UN MOTIF SCENIQUE ET MOYENS POUR LA MISE EN OEUVRE DE CE PROCEDE.

Publication

EP 0535117 A1 19930407 (FR)

Application

EP 91912030 A 19910618

Priority

FR 9007714 A 19900620

Abstract (en)

[origin: WO9120050A1] The method comprises taking a negative picture of a stage and any objects, scenery, characters or other props thereon, recording and storing said negative, creating, recording and storing complementary and/or additional theatrical effects to be superimposed on the original effects resulting from the recording of the first negative, and producing carrier plates intended for projection and comprising the data corresponding to said recordings. An apparatus for implementing the method essentially comprises a first, optical assembly (18) acting both as a photographing apparatus and as a projection apparatus, a second, recording/storing apparatus (13-14), and a third, projection plate-creating assembly (17).

Abstract (fr)

Ce procédé est caractérisé en ce qu'il consiste à réaliser au moins un cliché d'une scène avec éventuellement les objets, décors, personnages et autres accessoires qui s'y trouvent, à enregistrer et mémoriser ledit cliché, à réaliser, enregistrer et mémoriser des effets scéniques complémentaires et/ou supplémentaires destinés à se combiner par superposition aux premiers effets résultant de l'enregistrement du premier cliché, et à réaliser les plaques supports destinées à la projection et comportant les données correspondant aux enregistrements effectués. L'appareil pour sa mise en oeuvre comporte essentiellement: un premier ensemble dit ensemble optique (18) pouvant à la fois servir d'appareil de prise de cliché et d'appareil de projection; un deuxième ensemble dit ensemble d'enregistrement-mémorisation (13-14); un troisième ensemble dit de réalisation des plaques de projection (17).

IPC 1-7

F21P 5/04; G06F 15/72

IPC 8 full level

A63J 1/02 (2006.01); **A63J 5/02** (2006.01); **F21S 8/00** (2006.01); **F21S 10/00** (2006.01); **G06T 15/70** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03B 17/54 (2013.01 - EP US); **G03B 21/00** (2013.01 - EP US); **F21W 2131/406** (2013.01 - EP US); **G03B 21/28** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9120050A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9120050 A1 19911226; EP 0535117 A1 19930407; FR 2663766 A1 19911227; FR 2663766 B1 19921002; JP H05509244 A 19931222; US 5331359 A 19940719

DOCDB simple family (application)

FR 9100482 W 19910618; EP 91912030 A 19910618; FR 9007714 A 19900620; JP 51110791 A 19910618; US 94987392 A 19921124